
 

 
 

 

Referat fra styremøte på Sørlandets Travpark 12. august 2013 

 

Til stede: Willy Salvesen, Olav Inge Beisland, Elin Gumpen, Anne Utsogn, Kjell Mikalsen og John 

Arne Degnes. 

 

Forfall: Trygve Holtebekk og Laila Olsen. 

 

Arild Topland og Marit Olsen fra stallstyret i ungdomsstallen deltok under sak 31/13 og deler av 

sak 32/13. 

 

Sak 30/13 Støtte til ponnileir i Gyland 

Det hadde kommet inn en søknad fra Gyland Hestesportslag om støtte til ponniarbeid, blant annet 

en ponnileir som ble avholdt 29. juli-3, august 2013. Det var 17 deltakere. 

 

Vedtak: Agder Travforbund støtter ponniarbeidet i Gyland Hestesportslag med kr 15 000. 

 

Sak 31/13 Leiekontrakt ungdomsstallen 

Nåværende leiekontrakt ble gjennomgått og diskutert. Det ble bestemt noen justeringer og 

presiseringer i kontrakten. 

 

Sak 32/13 Personkonflikt i ungdomsstallen 

En tidligere leietaker i ungdomsstallen har kommet med en rekke påstander og beskyldninger mot 

medlemmer av stallstyret. Arild Topland og Marit Olsen møtte og framla sin versjon av saken, og 

det ble framlagt dokumentasjon av beskjeder sendt som sms. Willy Salvesen fremla e-

postkorrespondanse i saken. Vedkommende var invitert til møtet for å gi sin versjon, men ønsket 

ikke å delta. 

 

Arild Topland og Marit Olsen forlot møtet, og styret laget et notat om saken. 

 

Sak 33/13 Formannsmøte 

Det blir formannsmøte på Sørlandets Travpark mandag 19. august. Hovedtema blir «Prosjekt 

banedrift» der en felles innstilling fra forbundet og AS-et skal behandles. 

 

 

 

 

John Arne Degnes 

Forbundssekretær/referent 


